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Abstract (en)
The bottle (1) with a clamped stopper (5) and with two diametrically opposite cutouts (2) for the bottom member (3) of the stopper clamping
mechanism is provided with at least one guide edge (4) per cutout on the bottleneck (7). Also claimed is a method for closing such a bottle. It
involves moving of the clamping mechanism in closed state in the direction of the guide edges (4) until the bottom member (3) snaps into the cutouts
(2).

Abstract (de)
Die Erfindung beschreibt eine Bügelvershlußflasche (1) mit zwei seitlichen, einander gegen- überliegenden Ausnehmungen (2) zur Aufnahme
des Unterbügels (3) einer Bügelgarnitur, bei welcher pro Ausnehmung (2) mindestens eine zur Ausnehmung gerichtete Führungskante (4) am
Flaschenhals (7) angeordnet ist. Aufgabe der Erfindung ist es eine Bügelverschlussflashe zu schaffen, die eine einfache und kostengünstige
Abfüllung und Verschließung erlaubt. <IMAGE>
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